
Argimon diu que sÕha de ÒnormalitzarÓ per� recordant que la

pand�mia no ha acabat

El conseller af irma que la propera setmana es continuar� baixant Òa bon

ritmeÓ per� descar ta fer prediccions m�s enll�

El conseller de Salut, Josep Maria Argimon. ACN.

El conseller de Salut, Josep Maria Argimon, ha af irmat que sÕha de

comen�ar a ÒnormalitzarÓ, sor tir i intentar gaudir per� recordant que

la pand�mia encara no ha acabat. En declaracions a RAC1

coincidint amb la reober tura de lÕoci nocturn, ha aler tat que la

transici� Òno ser� dÕun dia per lÕaltreÓ sin� que poc a poc la covid ha

de deixar de posar en entredit el sistema sanitari. La previsi� del

conseller �s que les xifres continuen baixant a Òbon ritmeÓ la

propera setmana per� ha descar tat fer prediccions m�s enll�, tot

recordant altres moments en que el virus ha sorpr�s. Aix�, ha dit

que la sisena onada anir� remetent per� ha insistit que encara

queden Òdies i setmanesÓ perqu� la darrera pujada va ser molt

for ta.
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